
 
 
 

ÅDALSKOLEN 
 

SKOLEBESTYRELSEN 
 

Referat 
 

 

 
Tirsdag den 25. februar 2025 kl. 18:00-20:00 

 

Deltagere: Jesper Kortsen, Trine Vad Holm, Allan Vestergaard Pedersen, Abir  
                  Azzam, Maja Carroll, Rita Bjerregaard, Victoria El-Assil, Lone Dissing,    
                  Lene Bruun og Anne Nørgaard 
 
Afbud: Jesper Kortsen, Trine Vad Holm 
  

  
 
 
 
 

 

DAGSORDEN: 
 
 
 

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

2. Planlægning af kommende skoleår 

3. Økonomi 

4. Spisepause 

5. Renovering 

6. Meddelelser 

7. Evt 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
DAGSORDENSPUNKT 1: Godkendelse og 
underskrift af referat fra sidste møde 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Referatet indstilles til godkendelse. 
 
Forventet tidsramme 5 min. (18:00 – 18:05) 
 

 
BESLUTNING:  
Referat godkendt og underskrevet 
 
  

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 2: Planlægning af 
kommende skoleår                                        

 
FREMSAT AF: Anne Nørgaard/Lene Bruun 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Følgende punkter skal drøftes: 

 

• Timefordelingsplan til godkendelse 

• Kvalitetsprogram: Forkortelse af skoledagen, timebank 

• SFO 
 

Forventet tidsramme 45 min. (18:05 – 18:50) 

 
 

 
BESLUTNING:  
Timefordelingsplan blev præsenteret og de steder vi har ændret i forhold til undervisningsministeriets 
udmeldinger, er gennemgået. 
Skolebestyrelsen spurgte til muligheden for 2 voksne i undervisningen. Det vil der fortsat være, både 
af lærere, pædagoger og undervisningsassistenter ift timebank, supplerende undervisning.  
Positivt at skoledagen er afkortet med 2 lektioner i indskolingen og 1 lektion på mellemtrinnet. 
Timefordelingsplanen er godkendt af bestyrelsen. 
 
Lene præsenterer folkeskolens kvalitetsprogram, og nogle af de ændringer, der kommer i kommende 
skoleår. 
Afskaffelse af intelligenstest.  
Læsevejledere og matematikvejledere deltager i webinar ift af de 10% mest udfordrede i matematik og 
dansk. 
Fokus på fravær. 
Bedring af faglokaler, hvor der er afsat 4 millioner i Skive kommune. 
 
Initiativer 2025-26: 
Krav om bevægelse, lektiehjælp, faglig fordybelse og kompetencedækning i indskolingen er afskaffet.   
Mulighed for karakterer på 6. – 7. klasse, mulighed for at skolebestyrelsen kan deltage i 
skoleudviklingssamtalen. 
Kortere skoledage, uuv fjernes, støtte til hele klassen og ikke kun eleven, kompetenceudvikling i 
specialpædagogik. 



Initiativ 2026-27: 
Repræsentation af erhvervslivet i skolebestyrelsen 
Initiativ 2027-28 
Teknologiforståelse i 1.-9. klasse 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 3: Økonomi 

 
FREMSAT AF: Anne Nørgaard 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Tilsyn økonomi 
 
Forventet tidsramme 10 min. (18.50-19.00) 
 
 

BESLUTNING:  
2024 sluttede med et underskud på 348.552, som var forventet ift uansøgt afsked af en medarbejder, 
og vi havde ansøgt om at bruge 375.000 af vores ØD, så det var som forventet. 
 
Budget 2025 blev gennemgået, og der blev orienteret om de forskellige poster. 
Skolebestyrelsen bemærker, at de kortere skoledage og derved længere dage i SFO kan medføre 
øgede udgifter i SFO, så der er mulighed for at tage på ture, materialer mm.  
Vi forventer at budgettet går op ved årets afslutning.  
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 4: Spisepause 
 

 
FREMSAT AF: 

 
SAGSFREMSTILLING: 

 
Forventet tidsramme 20 min. (19:00 – 19:20) 
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 5: Renovering 

 
FREMSAT AF: Anne Nørgaard 
 

 
SAGSFREMSTILLING:  
 
Vi går en tur i billedkunst og madkundskab for at få et indtryk af, hvad der er af renoveringsplaner i år. 
 
 
Forventet tidsramme 25 min. (19.20-19.45) 
 
 

 
BESLUTNING:  
Vi gik en tur i madkundskab og så hvor langt renoveringen er. Var også forbi billedkunst, hvor der skal 
sættes akustikplader op i loftet. 
 

 



 

 
DAGSORDENSPUNKT 6: Meddelelser 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 

Medarbejderrepræsentanter:  
                                       Skolebestyrelsens formand: 

                                Skolens ledelse:    
                      
                                Udvalg:  
 

Forventet tidsramme 10 min. (19:45 – 19:55) 
 

 
BESLUTNING:  
Medarbejderrep:  
Fastelavnsfest fredag den 28 med tøndeslagning og catwalk. 
Besøg af kommende 0. klasser på torsdag, hvor de skal lave mindfullness. 
Vinterferien i SFO var blandt andet 3 dage med forskellige aktiviteter rundt i byen: skøjtebane, lave 
armbånd, sanglege, floorball. 
Der har været deltagelse i idrætsstævner på forskellige klassetrin, vinterbadning for 6. årgang.  
Fredag den 28.2 afholdes den årlige trivselsdag for alle. 
Ledelse: 
Diana Nørgaard, nuværende suppleant, træder ind i bestyrelsen fra august. 
26 elever til kommende 0. klasse – 2 klasser med 13 i hver. 
Skærmbrug – udvalg. Vi har pæd. Aften i april, hvor ophavsret og brug af digitale medier er på 
dagsorden. 
Den 2.4 kommer 3 fra udvalget om skærmbrug og præsenterer arbejdet på bestyrelsesmødet. 
Ådalskolen er tilmeldt morgensangsmission. 
TUS hvert andet år, starter nu på mandag. Seniorsamtaler, mini-mus samtaler afvikles i løbet af 
foråret.  
29.9 er bestyrelsen inviteret med i teater – ”Besked fra AULA”. Reserver venligst datoen.  
Lene sidder i udvalg omkring kommunalt kursuskatalog – Ådalskolen har et kursus, der omhandler 
LST på Ådal.  
Jesper Lykke har præsenteret skolesport på pædagogisk ledermøde i dag, hvor ”Ådal-modellen skal 
udbredes på de andre skoler”. 
Skolesportsevent på torsdag for skolesportselever, hvor Ådalskolen deltager med en stor gruppe.  
 

 
 

 
DAGSORDENSPUNKT 7: Evt. 
 

 
FREMSAT AF: Fast punkt 

 
SAGSFREMSTILLING: 
 
 
Forventet tidsramme 5 min. (19:55 – 20:00) 
 
  
 

 
BESLUTNING:  
 
Næste bestyrelsesmøde 2. april 
Trafik sættes på næste møde 
 



 
 
 
 
Jesper Ørbæk Kortsen             Allan Vestergaard Pedersen Rita Bjerregaard 
 
 
 
 
Maja Carroll             Trine Vad Holm            Abir Azzam 
 
 
 
 
Lone Korre Dissing           Victoria El-Assil 

     


